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P R O T O K Ó Ł  NR XXXIII/2017 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej 28 czerwca 2017r.  w Domu Kultury           

 w Kotlinie w godz. od 9.00 do 10.15 

 

 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

                    Otwarcia  XXXIII sesji Rady Gminy Kotlin dokonał Wiceprzewodniczący Rady 

Krzysztof Szyszka witając: Wójta Gminy Mirosława Paterczyka, Skarbnika Gminy Irenę 

Antczak, radnych, sołtysów, zastępcę dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie 

Gabrielę Grzechowiak i radnego Rady Powiatu Jarocińskiego Walentego Kwaśniewskiego. 

Wiceprzewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 14 radnych, co 

wobec ustawowego składu 15 radnych stanowi kworum zdolne do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Nieobecni na sesji: Tomasz Kosiński Przewodniczący Rady i Szymon Matuszewski sołtys 

Parzewa. 

Listy obecności radnych,  sołtysów i zaproszonych osób stanowią załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

Do porządku obrad został zgłoszony wniosek przez Wójta Gminy o  dodanie punktu pn. 

podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie  i wprowadzony do porządku obrad jako 13 punkt . 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII  sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

7. Informacja o stanie bezrobocia w gminie. 

8.  Informacja o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

9. Organizacja roku szkolnego 2017/2018. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2017 rok.   

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Kotlin. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z  Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej. 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

15. Wolne głosy i wnioski. 

16. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

17.  Zamknięcie obrad.   

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXII  sesji Rady Gminy. 

              Do protokołu z XXXII sesji Rady Gminy, który wyłożony został do wglądu na 

posiedzeniu  wspólnym stałych Komisji Rady w dniu 27 czerwca br.  i przed dzisiejszą sesją  

nie wniesiono uwag. 

Protokół przyjęto jednogłośnie 14 głosami za. 
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4. Interpelacje i zapytania radnych. 

Nikt z radnych nie wniósł interpelacji i zapytań. 

 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że wszystkie uchwały podjęte na ostatniej sesji 

Rady Gminy oraz interpelacje i wnioski zgłoszone przez radnych zostały przekazane 

Wójtowi Gminy w dniu  5 czerwca br. 

 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

      Wójt poinformował, że uchwały podjęte na ostatniej sesji przekazano w dniu 5 czerwca 

br. do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu i do Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. 

Do Redakcji Dziennika Urzędowego Województwa Wielkopolskiego w dniu 7 czerwca br. 

przekazano do ogłoszenia uchwałę o zmianie budżetu. 

 Wszystkie uchwały wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczono na 

stronie  BIP Gminy. 

          W okresie od ostatniej sesji Rady Gminy zostały wydane  zarządzenia w sprawie : 

-  ogłoszenia konkursów na stanowisko dyrektora Szkoły Podstawowej w Kotlinie i 

dyrektora Szkoły Podstawowej w Sławoszewie,  

-   zmiany budżetu Gminy na 2017 r., 

- powołania komisji konkursowej w celu przeprowadzenia konkursów na stanowiska: 

dyrektora Szkoły Podstawowej w Kotlinie i dyrektora Szkoły Podstawowej  w 

Sławoszewie, 

- przeprowadzenia inwentaryzacji. 

Wójt przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym i poinformował 

o: 

 podpisaniu umowy na wykonanie oświetlenia ulicznego w Kotlinie, ul. Krasickiego i 

na wymianę pokrycia dachowego na budynku strażnicy w Twardowie; 

 trwających pracach przy  przebudowie drogi gminnej w Wilczy do pana Zielińskiego. 

Roboty wykonywane są systemem gospodarczym przez pracowników Urzędu Gminy; 

 podpisaniu dwóch aneksów do umowy na budowę boiska wielofunkcyjnego i bieżni  

przy Szkole Podstawowej w Woli Książęcej ;  

 trwającym remoncie sali wiejskiej w Twardowie polegającym na wykonywaniu prac 

remontowo – malarskich. Prace wykonywane są systemem gospodarczym przez 

pracowników gospodarczych Urzędu Gminy; 

 opracowaniu  kosztorysów inwestorskich dla następujących zadań : wymiana okien w 

budynku Szkoły Podstawowej w Kotlinie i wymiana pokrycia na budynku strażnicy w 

Magnuszewicach i w Wyszkach; 

 wystąpieniu do Wojewódzkiego Inspektoratu Ochrony Środowiska w Poznaniu, 

Delegatura w Kaliszu o wydanie zaświadczeń o uzyskaniu efektu ekologicznego 

zrealizowanych przedsięwzięć: remont stacji uzdatniania wody w Kurcewie  i 

rozbudowa oczyszczalni ścieków w Wyszkach – piaskownik; 

 pracach nad przygotowaniem ogłoszenia  przetargu na zadanie pn. „Rozbudowa 

oczyszczalni ścieków w miejscowości Wyszki – etap II”. Zakłada się, że inwestycja ta 

zostanie zakończona do dnia 30 września 2018 r. Do dnia 10 sierpnia Gmina musi 
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dostarczyć wszystkie dokumenty z przeprowadzonego postępowania o udzielenie 

zamówienia do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska w Poznaniu celem 

podpisania umowy pożyczki w kwocie 2.900.000 zł; 

 złożonym wniosek do Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej w Warszawie o 

udzielenie pożyczki w kwocie 400 tyś. zł na planowany remont stacji uzdatniania 

wody w Wyszkach; 

 trwających pracach na budowie boiska wielofunkcyjnego i bieżni przy Szkole 

Podstawowej w Woli Książęcej. Wykonane zostały następujące prace: podbudowy 

pod bieżnie i boisko wielofunkcyjne oraz położone zostały wszystkie ciągi 

komunikacyjne  (chodniki). Termin wykonania tego zadania mija 11 lipca tego roku; 

 podpisaniu umowy na oprawę muzyczną oraz ochronę na organizowanych imprezach 

integracyjnych w Twardowie, Kurcewie  i Wysogotówku. 

Wójt poinformował, że uczestniczył: 

 w spotkaniu z Zarządem Powiatu Jarocińskiego w zakresie spraw drogowych; 

 w dniu 14 czerwca w spotkaniu roboczym z przedstawicielami GDDKiA ws. 

przejścia dla pieszych w Wyszkach; 

 w jubileuszu 70-lecia Koła Łowieckiego Szarak w Kotlinie; 

 w dniu 18 czerwca w zawodach pożarniczych w Wysogotówku; 

 w spotkaniu pn. Integracja – z kulturą razem w Domu Pomocy Społecznej                       

w Kotlinie. 

     Ponadto Wójt powiadomił o podpisanym porozumieniu z Gminą Dwikozy ws. 

współpracy kulturalnej i społecznej, i  przybliżył charakterystykę tej gminy. Jest to gmina 

leżąca w woj. świętokrzyskim, powiat sandomierski, pod względem wielkości podobna do 

naszej. Gmina Dwikozy posiada dwa przedsiębiorstwa przetwórstwa owocowo-warzywnego 

i tak jak w naszej gminie jest organizowane święto pomidora. 

      Wójt zaprezentował kij do unihokeja i powiedział, że kije, o które tak zabiegali 

nauczyciele z kotlińskiej szkoły, zakupiono w ilości 2 razy po 25 szt.  

     Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak podziękował wójtowi za zrobienie małego 

kroku w stronę nawiązania współpracy z gminami. 

     Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka powiedział, że dużo się mówiło o  kijach. 

Od dyrektorek oczekuje się, aby czasami  menażersko podeszły do rozwiązywania spraw w 

szkole, a nie tylko rada albo  wójt  wychodzili z jakimiś propozycjami. 

7. Informacja o stanie bezrobocia w gminie. 

Informację o stanie bezrobocia w gminie złożyła  Gabriela Grzechowiak zastępca 

dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Jarocinie. 

Stopa  bezrobocia na koniec kwietnia 2017r. wynosiła dla: powiatu jarocińskiego  5,6 %, 

województwa wielkopolskiego 4,6 %, Polski 7,7 %.  

Na koniec maja liczba osób bezrobotnych w gminie Kotlin wynosiła 157 osób, w tym 91 

kobiet i 66 mężczyzn, a  w powiecie jarocińskim  1352 osoby.  

Od początku roku 2017 r. na staż skierowano 19 osób z gminy Kotlin, a na szkolenia 9 

osób. 

Na prace interwencyjne  z gminy Kotlin skierowano 5 osób i 6 osób  na  roboty publiczne. 

Powiatowy Urząd Pracy podpisał   z przedsiębiorcami z gminy Kotlin   6 umów na 

finansowanie kosztów kształcenia pracowników   i pracodawców. 

Radny Graczyk zapytał, czy będą jakieś zmiany dotyczące małych ZUS-ów? 

Zastępca dyrektora G. Grzechowiak poinformowała, że czytała w Internecie o trwających 

pracach w tej sprawie, ale na razie wszystko jest w sferze projektów. 

Radna Beata Skowrońska zapytała, jaka jest wysoka dotacja na rozpoczęcie działalność 

gospodarczej? 

Zastępca dyrektora G. Grzechowiak odpowiedziała, że wg ustawy wysokość wynosi do 6-

krotnego przeciętnego wynagrodzenia. W tym roku PUP został zasypany wnioskami o 
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datacje, dlatego kwota ta została zmniejszona i datacje wynosiła od 10.000 zł. Poza tym, 

każdy wnioskodawca składa biznes plan i ta kwota jest uzależniona od wniosku. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka zapytał, czy jest możliwość usprawnienia 

składania podpisów przez osoby bezrobotne, tak jak to było kiedyś, gdy podpisy składano 

w Urzędu Gminy? 

Zastępca dyrektora G. Grzechowiak odpowiedziała, że obecnie przy obowiązujących 

przepisach jest to nie możliwe, ponieważ każda osoba zarejestrowana w PUP ma 

przypisanego doradcę klienta. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka stwierdził, że bezrobocie w powiecie 

bardzo spadło. Przypomina sobie lata 2006 – 2007 gdzie bezrobocie wynosiło ok 12 %. 

      Informacja o stanie bezrobocia w gminie Kotlin stanowi załącznik do protokołu. 

 Ogłoszono 5 minutową  przerwę. 

 

8.  Informacja o przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży. 

        Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka poinformował, że informacja o 

przygotowaniu do letniego wypoczynku dzieci i młodzieży omówiona została szczegółowo      

w dniu wczorajszym na posiedzeniu wspólnym komisji Rady  z udziałem dyrektorów szkół. 

Rada Gminy przyjęła informację bez uwag. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

 

9. Organizacja roku szkolnego 2017/2018. 

          Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że  informacja  o organizacji roku 

szkolnego 2017/2018 przedstawiona została przez dyrektorów szkół, na wczorajszym 

wspólnym posiedzeniu komisji Rady. 

Radna Dominika Kwiecińska poruszyła temat nauki języka angielskiego w szkole 

podstawowej i zapytała czy jest wprowadzony jako obowiązujący? 

Wójt odpowiedział, że język angielski w szkole w Kotlinie jest językiem obowiązującym. 

Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka uznał, że w związku z reformą oświaty 

przed dyrektorami szkół stoi duże wyzwanie, a szczególnie w Sławoszewie i 

Magnuszewicach, gdzie szkoła kończyła się na szóstej klasie. 

Do informacji nie wniesiono więcej zapytań i  uwag. 

Wiceprzewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy informację przyjmuje. 

 

        Przewodniczący Komisji  Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Hieronim 

Adamski oraz Przewodniczący Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i 

Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej Lucjan Antczak 

poinformowali, że  na wspólnym posiedzeniu Komisji w dniu 27 czerwca br. wszystkie 

projekty uchwał, będące w porządku obrad dzisiejszej sesji, zostały pozytywnie 

zaopiniowane. 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej budżet Gminy na 2017 rok.   

       Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 

Uchwała nr XXXIII/181/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę  w  sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  

Gminy Kotlin. 

      Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 
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Uchwała nr XXXIII/182/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Wojewódzkiego 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu. 

     Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 

Uchwała nr XXXIII/183/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

 

13.  Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki z Europejskiego 

Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej. 

       Projekt uchwały omawiany był na wspólnym posiedzeniu Komisji. Wobec braku uwag 

Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta 

jednogłośnie 14 głosami za. 

Uchwała nr XXXIII/184/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

14.  Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych. 

        Wójt zabierając głos powiedział, że przed sesją przekazał radnej Beacie Skowrońskiej 

i przewodniczącym Komisji wniosek pana Olbricha z 2011 r. Po tych słowach przeczytał 

część wniosek, w którym pan Olbrich wnioskował o wytyczenie drogi dojazdowej  do  

działki. Wójt zapytał czy ma czytać całość wniosku. 

Wiceprzewodniczący Rady odpowiedział, że nie ma potrzeby, ponieważ sprawa była 

szeroko omawiana na Komisji, w której uczestniczył pan Olbrich. 

Wójt dodał, że nie po to wytycza drogę, aby ją później sprzedać i ograniczyć dostęp do 

zbiornika wodnego (pan Olbrich uczestnicząc w posiedzeniu Komisji w dniu 27 czerwca 

br. złożył wniosek o wykupienie drogi na własność).  

          Więcej uwag nie wniesiono i  Rada przystąpiła do głosowania nad projektem niniejszej      

      uchwały. 

Po przeprowadzeniu głosowania stwierdzono, że powyższa uchwała została przyjęta  

12 głosami za,  

1 głosem przeciw, 

1 głosem wstrzymującym. 

Uchwała nr XXXIII/185/2017 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.    

 

15. Wolne głosy i wnioski. 

Sołtys Jarosław Tomaszewski zapytał, w jakim terminie będzie  realizowana inwestycja z 

funduszu sołeckiego - budowana siłowni zewnętrznej przy ul. Rymarkiewicza oraz złożył 

następujące wnioski o : 

 wykoszenie trawy i wymianę piasku w piaskownicy na placu zabaw przy ul. 

Rymarkiewicza, 

 zamontowanie koszy na śmieci na terenie siłowni zewnętrznej przy ul. Orzeszkowej 

i przy planowanej siłowni przy ul. Rymarkiewicza.  

Radna Beata Skowrońska wnioskowała o:  

 uzupełnienie poboczy przy drodze powiatowej Kotlin – Sucha  na łuku drogi                       

w Kotlinie (przed skrzyżowaniem do Kurcewa), 

 odwrócenie znaków ostrzegających o ostrym zakręcie, na łuku drogi powiatowej jw.  

 wyczyszczenie studzienek deszczowych w Sławoszewie, 

 zamontowanie koszy na śmieci przy boisku do koszykówki w „Centrum” Sławoszewa, 
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 zasypanie rowu i utworzenie pobocza dla pieszych przy drodze powiatowej w 

Sławoszewie, na odcinku od nr 7 do skrzyżowania na „Nową Wieś”. 

Radny Tomasz Graczyk złożył wniosek o wybudowanie chodnika przy drodze powiatowej 

na odcinku od  Kotlina do  Wilczy. 

Radna Dominika Kwiecińska złożyła wniosek o załatanie dziur na drodze powiatowej w 

Twardowie.  

Radny Marian Niewiada wnioskował o dokończenie budowy chodnika przy drodze 

powiatowej w Woli Książęcej  od nr 92a do chodnika istniejącego. 

Radny Lucjan Antczak zapytał, w jakim terminie planowane są prace przy ul. 

Teodorowskiej. 

Wójt odpowiedział, że  w pierwszej kolejności muszą zostać dokończone rozpoczęte 

remonty  dróg gminnych. 

Radny Hieronim Adamski złożył wniosek o podniesienie zaniżonej studzienki 

kanalizacyjnej przy drodze gminnej w Twardowie na Róży przy posesji pana Mazura. 

 

16. Odpowiedzi na interpelacje  i wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

Wójt Gminy poinformował, że wnioski zgłoszone na ostatniej sesji Rady  dot. dróg 

powiatowych przekazano  do Referatu Dróg Powiatowych w Jarocinie. W dniu 6 czerwca  

br. Urząd Gminy otrzymał z referatu  następującą odpowiedź: 

 pierwsze wykaszanie poboczy przy drogach powiatowych na terenie całej gminy Kotlin 

zostało wykonane zgodnie z informacją zawartą w naszym piśmie z dnia 24.04.2017 r. 

na przełomie maja i czerwca br.; 

 wykaszanie rowów przy drodze Kotlin – Sławoszew będzie realizowane na przełomie  

lipca i sierpnia br. w czasie drugiego wykaszania poboczy; 

 remont nawierzchni w Twardowie wykonany zostanie w końcu czerwca br.; 

 wniosek o ustawienie znaku STOP w Woli Książęcej w rejonie posesji  nr 112 oraz 

„teren zabudowany” na odcinku od pałacu w Słupi do posesji 112 zostanie rozpatrzony 

przez Powiatową Komisję ds. Zarządzania Ruchem na Drogach Powiatowych i 

Gminnych na najbliższym posiedzeniu, o czym poinformujemy oddzielnym pismem; 

 w związku z uwagami dot. wyczyszczenia studni w Sławoszewie informuję, że przed 

dokonaniem odbioru tych robót przeprowadzimy kontrolę w obecności wykonawcy. W 

przypadku stwierdzenia nieprawidłowości, wykonawca prace poprawkowe wykona na 

własny koszt. 

Ponadto Wójt powiadomił o realizacji pozostałych wniosków, zgłoszonych na poprzedniej 

sesji i komisji: 

 wyrównanie nawierzchni drogi przy ul. Słowackiego zostanie zrealizowane w ramach  

bieżących naprawach dróg gminnych; 

 uzupełnienie nawierzchni chodnika  na terenie szkoły w Kotlinie zostało już wykonane; 

 podłączenie lampy przy świetlicy wiejskiej w Sławoszewie zostanie wykonane w 

najbliższym czasie; 

 worki z liśćmi przy świetlicy w Sławoszewie zostały uporządkowane; 

 wniosek ws. ustawienia znaku stop na skrzyżowaniu drogi gminnej w Woli Książęcej 

przy posesji nr 63 został w dniu 7 czerwca br. wysłany do zaopiniowania  do 

Powiatowej Komisji ds. Zarządzania Ruchem; 

 wybudowanie siłowni zewnętrznej przy nowo budowanym boisku wielofunkcyjnym w 

Woli Książęcej nie jest zaplanowane na ten rok, a środki przeznaczone na budowę 

boiska wielofunkcyjnego w Woli Książęcej mogą być przeznaczone tylko na ten cel; 

 opryskanie chwastów na chodniku przy drodze powiatowej w Woli Książęcej należy 

do zadania Powiatu; 
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 wymalowanie przystanku w Magnuszewicach będzie wykonane przed dożynkami 

powiatowymi; 

 awarie lampy ulicznej na ul. Kołłątaja przy posesji  nr 16   została zgłoszona w dniu 14 

czerwca br. 

 porządkowanie zanieczyszczeń pozostawionych po psach na terenie użytku 

publicznego reguluje szczegółowo rozdział 6 regulaminu utrzymania czystości i 

porządku w gminie Kotlin. 

     Wiceprzewodniczący Rady zgłosił, że na jednej z posesji przy ul. Kosińskiego dokuczliwie 

wyją psy i czy można by z tym problemem coś robić. Zwrócił się do radnego powiatowego 

Walentego Kwaśniewskiego, mieszkającego na tej ulicy i zapytał czy potwierdza ten problem. 

     Radny powiatowy Walenty Kwaśniewski powiedział, że te psy są pożyteczne, bo zanim 

usłyszy syrenę straży  pożarnej czy policji, to psy już wyją. Dodał, że mieszka od tej posesji 

100 – 200 m ale są ludzie mieszkający obok albo naprzeciwko i to może być dokuczliwe. Ten 

problem będzie trudny do rozwiązania, bo nie reguluje go żaden regulamin.  

     Przewodniczący Komisji Lucjan Antczak poruszył problem zanieczyszczeń po psach. 

Zaproponował zamontowanie, w punktach gdzie psy są wyprowadzane, tabliczek np. 

„Zachowaj czystość” lub z inną nazwą. 

     Wójt odpowiedział, że zgodnie z regulaminem każdy wyprowadzany pies powinien mieć 

kaganiec i być na smyczy. 

      Wiceprzewodniczący Rady Krzysztof Szyszka powiedział, że na temat psów możny by 

jeszcze dużo mówić. Kultura i dobre wychowanie nakazuje, aby po psach sprzątać.                          

17. Zamknięcie obrad.   

      Dziękując za udział, Wiceprzewodniczący Rady zamknął XXXIII sesję Rady Gminy 

Kotlin. 

  

Wiceprzewodniczący Rady 

  /-/ Krzysztof Szyszka 

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 

 


